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1;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  Ανάδοχος για το έργο ανακαίνισης του Νοσοκομείου
Πρέβεζας

Πηγή: ΕΛΕΥΘΕΡΙΑ ΤΗΣ
ΗΠΕΙΡΟΥ

Σελ.: 6 Ημερομηνία
έκδοσης:

20-07-2023

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

401.26 cm² Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΠΕΡΙΦΕΡΕΙΑ ΗΠΕΙΡΟΥ

Ανάδοχος για το έργο ανακαίνισης 
του Νοσοκομείου Πρέβεζας

Η
 Οικονομική Επιτροπή ανέδειξε τον ανάδοχο του έργου 
για την ανακαίνιση - εκσυγχρονισμό του Γενικού Νοσο
κομείου Πρέβεζας.

Πρόκειται για έργο συνολικού προϋπολογισμού 845.000 
ευρώ που καλύπτονται εξ ολοκλήρου από πόρους της Περι
φέρειας Ηπείρου, η οποία ανέλαβε την υλοποίησή του συνά
πτοντας προγραμματική σύμβαση με την 6η ΥΠΕ στην οποία 
ανήκει η αρμοδιότητα για τα έργα στις Μονάδες Υγείας.

Προσωρινός ανάδοχος του έργου αναδείχτηκε η ΟΡΡΑΟΝ 
Α.Τ.Ε..

«Η Περιφέρεια τα τελευταία τέσσερα χρόνια έχει συνδράμει, 
μέσω προγραμματικών συμβάσεων, με πολλούς τρόπους τις 
δημόσιες δομές υγείας της Ηπείρου, προκειμένου να ανταπο- 
κριθούν στις πρόσθετες ανάγκες που προέκυψαν από την παν
δημία του κορωνοϊού. Ειδικά για το Νοσοκομείο Πρέβεζας, το 
οποίο αντιμετωπίζει και σοβαρά κτιριακά προβλήματα, ανέλαβε 
την υποχρέωση σε συνεργασία με την Περιφερειακή Ενότητα, 
την 6η ΥΠΕ και τη Διοίκησή του, να χρηματοδοτήσει ορισμένες 
βασικές υποδομές, ώστε να βελτιωθεί η λειτουργικότητά του 
προς όφελος των ασθενών και του προσωπικού του», δήλωσε 
ο περιφερειάρχης κ. Αλέξανδρος Καχριμάνης.

Η τεχνική περιγραφή
Πρόκειται να γίνουν οικοδομικές και ηλεκτρομηχανολογικές 

παρεμβάσεις, οι οποίες επιγραμματικά σύμφωνα με την τε
χνική περιγραφή του έργου είναι οι εξής:

Κατεδάφιση κτηρίου βοηθητικής χρήσης στο δώμα, καθώς ο 
συγκεκριμένος χώρος δεν είναι πλέον απαραίτητος και θα 
απαλλάξει το δώμα από επιπλέον φορτία.

Δημιουργία νέων χώρων κύριας χρήσης. Αφορά στην προ
σθήκη στέγης σε τμήμα του δώματος, έτσι ώστε να δημιουρ- 
γηθούν νέοι χώροι κύριας χρήσης, που είναι απαραίτητοι για 
την εύρυθμη λειτουργία του νοσοκομείου. Οι χώροι θα χρησι
μοποιηθούν για κοιτώνες και χώρους υγιεινής που θα χρησιμο
ποιούνται από το ιατρικό προσωπικό που εκτελεί την υπηρε
σία του.

Κατασκευή νέων λουτρών και την ανακαίνιση υπαρχόντων 
στο εσωτερικό των θαλάμων νοσηλείας στις Κλινικές του Νο
σοκομείου που βρίσκονται στον aae& βεε όροφο των νοτίων 
κτιρίων. Μέχρι οήμερα η πλειοψηφία των θαλάμων διαθέτει 
μόνο νιπτήρα με παροχή κρύου νερού. Με το υπό εκτέλεση 
έργο, θα δημιουργηθούν κλειστά λουτρά σε 11 θαλάμους και 
θα γίνει πλήρης ανακαίνιση σε 13 υπάρχοντα λουτρά.

Αντικατάσταση των θυρών εισόδου στους θαλάμους. Οι νέες 
θύρες θα είναι ξύλινες με μεταλλικό κάσωμα και θα έχουν το

απαραίτητο πλάτος για τη διέλευση των φορείων.
Αντικατάσταση του δικτύου ύδρευσης και καταοκευή νέου 

με όδευση αντίστοιχη με την παλιά και ανάπτυξη νέων τμημά
των για την τροφοδοσία των νέων WC που θα κατασκευαστούν.

Άλλες αποφάσεις
Τους οριστικούς αναδόχους τριών οδικών έργων (δύο στην 

Π.Ε. Άρτας και ένα στο παράλιο «μέτωπο» Θεσπρωτίας- Πρέβε
ζας) ανέδειξε η Οικονομική Επιτροπή.

Πρόκειται για τα εξής έργα:
«Επείγουσες εργασίες αποκατάστασης βατότητας επαρχια

κής οδού Κυψέλης - Βουργαρελίου», προϋπολογισμού €
186.000. Ανάδοχος Δημήτριος Φούκας.

«Άμεση αποκατάσταση της 18ης επαρχιακής οδού (Δίστρατο 
- Κρυονέρι) στη θέση Βαθύ κάμπος ΠΕ Άρτας», προϋπολογι
σμού € 55.000. Ανάδοχος η «ΚΑΤΑΣΚΕΥΑΣΤΙΚΗ ΧΑΡΜΠΗΣ & ΣΙΑ 
ΟΕ».

«Άμεση αποκατάσταση καθίζησης οτην παραλιακή οδό», προ
ϋπολογισμού 135.000 €. Ανάδοχος Ιωάννης Καραμπιτάνης.

Εκτός αυτών ανατέθηκε και το έργο «Ηλεκτροφωτισμός τμή
ματος της επαρχιακής οδού Άρτας - Νεοχωρίου από την ιστο
ρική γέφυρα Άρτας έως την είσοδο του οικισμού Κεραματών 
(παροχή υπηρεσιών)», με προϋπολογισμό 37.200,00 € στην 
εταιρεία «Π. Παπαδημητρίου & ΣΙΑ ΟΕ».

Επίσης η Οικονομική Επιτροπή ενέκρινε τις διαδικασίες δη- 
μοπράτησης των έργων:

«Βελτίωση - συντήρηση 4ης επαρχιακής οδού Άρτα - Ρο- 
δαυγή - όρια νομού Ιωαννίνων», προϋπολογισμού € 200.000.

«Άμεση αποκατάσταση βατότητας οδών στον οικισμό Μιχα- 
λιτσίου Δήμου Βορείων Τζουμέρκων», προϋπολογισμού €
93.000.



2;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  Ερχονται «λουκέτα» στο ΕΣΥ, προειδοποιεί η
ΠΟΕΔΗΝ

Πηγή: KONTRANEWS Σελ.: 1,10 Ημερομηνία
έκδοσης:

20-07-2023

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

440.27 cm² Κυκλοφορία: 1720

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΚΡΑΥΓΗ ΑΠΟΓΝΩΣΗΣ
Ερχονται «Χουκέτα» 
στο ΕΣΥ, προειδοποιεί 
η ΠΟΕΔΗΝ > ςελ. ίο

ΚΡΑΥΓΗ ΑΠΟΓΝΟΙΗΙ ΑΠΟ ΤΗΝ ΠΟΕΑΗΝ

Ερχονται «Ηουκέτα» στο ΕΣΥ, φεύγουν 
άρον ύρον οιο εξωτερικό οι υγειονομικοί
S

OS» για τη σωτηρία του 
ΕΣΥ εκπέμπει η ΠΟΕ
ΔΗΝ, στηλιτεύοντας τις 
μικρές αυξήσεις που ανακοινώ

θηκαν για τους υγειονομικούς. 
«Με βάση τα στοιχεία του Μητρώ
ου Ανθρώπινου Δυναμικού του 
Υπουργείου Εσωτερικών 10.000 
υπάλληλοι αποχώρησαν από το 
σύστημα τα τελευταία δυόμιση 
χρόνια», τονίζει σε ανακοίνωσή 
της η ΠΟΕΔΗΝ, κάνοντας λόγο 
για αριθμό-ρεκόρ από τη σύστα
ση του ΕΣΥ.

Οπως αναφέρει η Ομοσπον
δία, «άλλοι αποχώρησαν προς 
συνταξιοδότηση και άλλοι απο
χώρησαν για να δουλέψουν σε 
νοσοκομεία του εξωτερικού». «Οι 
μαζικές αυτές αποχωρήσεις οφεί
λονται στις χαμηλές αμοιβές των 
υγειονομικών, τις συνθήκες εργα
σίας, τον εμπαιγμό του κράτους 
για τη μονιμοποίηση των 20.000 
συμβασιούχων, την ένταξη στα 
ΒΑΡΕΑ ΚΑΙ ΑΝΘΥΓΙΕΙΝΑ ΕΠΑΓ
ΓΕΛΜΑΤΑ. Γενικώς για τα χειρο
κροτήματα που εισπράξαμε χωρίς 
αντίκρισμα», υπογραμμίζεται στην 
ανακοίνωση.

«Λουκέτα» στην Υγεία
Μάλιστα, η ΠΟΕΔΗΝ προβλέ
πει «λουκέτα» στην Υγεία, καθώς, 
όπως σημειώνει, οι πενιχροί 
μισθοί δεν αποτελούν κίνητρο 
για κάποιον να εργαστεί στο ΕΣΥ.

«Δεν είναι μακριά η ώρα που 
νοσοκομεία, κέντρα υγείας σταθ
μοί ΕΚΑΒ. θα βάζουν λουκέτο 
όχι γιατί δεν θα γίνονται προκη
ρύξεις για πρόσληψη προσωπι
κού, αλλά γιατί δεν θα υπάρχει 
κανείς ενδιαφερόμενος να δουλέ
ψει στο ΕΣΥ της χώρας μας λόγω

66
Οι πενιχροί μισθοί δεν 
αποτεΗούν κίνητρο ym 
κάποιον να εργαστεί στο ΕΣΥ

των πενιχρών μισθών», αναφέ
ρει χαρακτηριστικά και διερω- 
τάται: «Ποιος γιατρός με 1.850 
ευρώ το μήνα, ποιος νοσηλευ
τής ή διασώστης με 800 ευρώ το 
μήνα, ποιος τραυματιοφορέας με 
650 ευρώ το μήνα θα θελήσει να 
στελεχώσει υγειονομική μονά
δα ή ΕΚΑΒ μακριά από το τόπο 
της πατρικής κατοικίας; Πώς θα 
ζήσει; Και μάλιστα συμβασιούχος.

Τα 50 ευρώ αύξηση το μήνα που 
εξαγγέλθηκαν με το νέο μισθολό
γιο δεν αποτελεί κίνητρο να ανα
στρέψει την κατάσταση.

Ποιος νοσηλευτής ή διασώ- 
στης μπορεί να ζήσει σε νησί με 
850 ευρώ το μήνα μετά την αύξη
ση του μισθολογίου σε ένα νησί. 
Δεν φθάνουν ούτε να καλύψουν 
το νοίκι».

Κύμα φυγή$
Συνεχίζοντας, η ΠΟΕΔΗΝ τονίζει 
ότι οι μικρές αυξήσεις του νέου 
μισθολογίου δεν θα ανακόψουν 
το κύμα φυγής προς το εξωτερι
κό. «Η ντροπή των μισθών μας 
είναι να σου λένε υγειονομικοί 
ότι προτιμούν να παραιτηθούν 
για να δουλέψουν ως γκαρσόνια

στα νησιά και ας κινδυνεύουν να 
υποστούν την ξεφτίλα να σερβί
ρουν κολυμπώντας.
Οι μισθοί είναι ασυγκρίτως καλύ
τεροι. Φεύγουν γιατροί, νοσηλευ
τές για το εξωτερικό και σε 7 χρό
νια θα λάβουν τα χρήματα που θα 
κερδίσουν εδώ στη πατρίδα σε 40 
χρόνια.Έξω θα έχουν ταυτόχρονα 
φορολογικές ελαφρύνσεις, οικο
γενειακές διευκολύνσεις και εισι
τήρια δωρεάν για τη πατρίδα. Ας 
σκεφτούν καλά λοιπόν τις αμοι
βές των υγειονομικών», προσθέτει 
η ΠΟΕΔΗΝ και καταλήγει: «Για
τί σύντομα υπό αυτές τις συνθή
κες οι τελευταίοι υγειονομικοί θα 
κλείσουν τη πόρτα του ΕΣΥ. Το 
νέο μισθολόγιο οδηγεί σε λουκέ
το το ΕΣΥ».



3;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  ΓΕΝΙΚΟ ΝΟΣΟΚΟΜΕΙΟ ΛΑΡΙΣΑΣ Στον δρόμο
πετιούνται 15 συμβασιούχοι στην καθαριότητα

Πηγή: ΡΙΖΟΣΠΑΣΤΗΣ Σελ.: 15 Ημερομηνία
έκδοσης:

20-07-2023

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

275.63 cm² Κυκλοφορία: 1450

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΓΕΝΙΚΟ ΝΟΣΟΚΟΜΕΙΟ ΛΑΡΙΣΑΣ

Στον δρόμο πετιούνται 15 συμβασιούχοι 
στην καθαριότητα
Συγκέντρωση διαμαρτυρίας σήμερα στις 10 π.μ,

Τ
ις επιπτώσεις της εργολαβοποίησης υπηρεσιών στα δημόσια 
νοσοκομεία βιώνουν εκατοντάδες εργαζόμενοι σε μια σει
ρά ιδρύματα. Μόνο τον τελευταίο μήνα είχαμε την απόλυση 
30 καθαριστριών στο Γενικό Νοσοκομείο Καρδίτσας, 40 κα- 

θαριστών στο «θριάσιο» Νοσοκομείο, 240 καθαριστών στον 
«Ευαγγελισμό», 28 καθαριστών στο Νοσοκομείο Χαλκίδας.

Σειρά ετοιμάζονται να πάρουν 15 εργαζόμενοι στην καθαρι
ότητα του Γενικού Νοσοκομείου Λάρισας, στους οποίους α
νακοινώθηκε χτες η απόλυση, γιατί η συγκεκριμένη δραστηρι
ότητα εκχωρήθηκε σε ιδιωτικό συνεργείο που αναλαβαίνει α
πό αύριο Παρασκευή.

Οι εργαζόμενοι βρίσκονται σε αναστάτωση, γιατί είχαν ανανε
ώσει τη σύμβαση μέχρι τέλους Σεπτεμβρίου του 2023 η οποία 
διακόπηκε για τον παραπάνω λόγο.

Η ομηρία και η ανασφάλεια που βιώνουν εργαζόμενοι, τόσο 
μέσω των ατομικών συμβάσεων εργασίας ορισμένου χρόνου, 
όσο και με τη δουλειά μέσω εργολάβων, συνθέτουν τον εργα
σιακό μεσαίωνα που επικρατεί στον κλάδο της καθαριότητας, 
που ταυτόχρονα συνοδεύεται με απληρωσιά, εντατικοποίηση, 
έλλειψη στοιχειωδών κανόνων προστασίας, εργατικά «ατυχή
ματα» που πολλαπλασιάζονται.

Και τώρα δηλώνουν αποφασισμένοι να διεκδικήσουν το δικαί
ωμά τους στη δουλειά και με σύνθημα «μονιμοποίηση όλων ό
σοι δουλεύουν με συμβάσεις - έξω οι εργολάβοι από το νο

σοκομείο και από την καθαριότητα», οργανώνουν συγκέντρω
ση διαμαρτυρίας σήμερα στις 10 π.μ. στην πύλη του Γενικού 
Νοσοκομείου Λάρισας. Στη συγκέντρωση θα συμμετέχουν και 
οι απολυμένοι του Νοσοκομείου Καρδίτσας, ενώ ταυτόχρονα τη 
συμπαράστασή τους θα εκφράσουν η διοίκηση του Εργατικού 
Κέντρου και τα σωματεία των υγειονομικών Λάρισας.

Σε συνθήκες καύσωνα δουλεύουν 
οι εργαζόμενοι στην 5η ΥΠΕ

Στο μεταξύ, αφόρητη είναι η κατάσταση που επικρατεί λόγω 
καύσωνα στα γραφεία της 5ης Υγειονομικής Περιφέρειας (Υ
ΠΕ) στον λόφο Μεζούρλου, στη Λάρισα.

Στις εγκαταστάσεις εδώ και καιρό δεν λειτουργεί το σύστημα 
κεντρικού κλιματισμού, με αποτέλεσμα οι εργαζόμενοι να δου
λεύουν σε αποπνικτικές συνθήκες, προσπαθώντας να μετριά
σουν όπως - όπως την κατάσταση.

Με αφορμή την κατάσταση αυτή, αντιπροσωπεία του Εργα- 
τοϋπαλληλικού Κέντρου ν. Λάρισας μαζί με συνδικαλιστές του 
δημόσιου τομέα πραγματοποίησαν την Τρίτη παρέμβαση στην 
5η ΥΠΕ, απαιτώντας να επιλυθεί το πρόβλημα. Οπως τονίζει το 
Εργατικό Κέντρο, «η εικόνα αυτή είναι απόρροια της συνολικής 
κατάστασης που επικρατεί στον χώρο της δημόσιας Υγείας με 
τη συνεχή υποχρηματοδότηση, τη διαρκή υποβάθμισή της».



4;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  Συνεχίζονται οι άρον άρον μετακινήσεις
νοσοκομειακών γιατρών

Πηγή: ΡΙΖΟΣΠΑΣΤΗΣ Σελ.: 15 Ημερομηνία
έκδοσης:

20-07-2023

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

303.95 cm² Κυκλοφορία: 1450

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Συνεχίζονται
οι άρον άρον μετακινήσεις 
νοσοκομειακών γιατρών

Τ
ις συνεχιζόμενες μετακινήσεις γιατρών από 
τις δημόσιες δομές Υγείας της Θεσσαλονί
κης καταγγέλλει για πολλοστή φορά η Ενω
ση Νοσοκομειακών Ιατρών Θεσσαλονίκης (Ε- 

ΝΙΘ), οι οποίες πραγματοποιούνται για την κά
λυψη των τεράστιων κενών που υπάρχουν στα 
νοσοκομεία της περιφέρειας.

Παράλληλα, η ΕΝΙΘ καλεί σε παράσταση δια
μαρτυρίας στη διοίκηση της 4ης ΥΠΕ (Ιουστινι
ανού 1 & Εθν. Αντιστάσεως 11) σήμερα Πέμπτη 
20/7 στις 8.30 π.μ., απαιτώντας άμεσα από το 
υπουργείο Υγείας και τις διοικήσεις των ΥΠΕ και 
των νοσοκομείων να σταματήσουν τις μετακινή
σεις γιατρών και να κάνουν πράξη το πάγιο αί
τημα της ΕΝΙΘ και της ΟΕΝΓΕ για άμεσες μα
ζικές προσλήψεις μόνιμου προσωπικού με κα- 
τεπείγουσες διαδικασίες για την κάλυψη όλων 
των κενών στο ΕΣΥ.

Τελευταία τέτοια παραδείγματα αποτελούν οι 
αποφάσεις μετακίνησης παιδιάτρων από το ΚΥ 
θέρμης για την κάλυψη της Παιδιατρικής κλινι
κής του Νοσοκομείου Πολυγύρου με εφημερί
ες την καλοκαιρινή περίοδο, όπως επίσης η με
τακίνηση καρδιολόγου από το ΚΥ Ευόσμου 
προς το Νοσοκομείο Εδεσσας για το ίδιο διά
στημα. Οι υγειονομικοί καλούνται να πραγματο
ποιήσουν τις μετακινήσεις σε διάστημα 3 ημε
ρών από την ενημέρωσή τους και μάλιστα εν μέ
σω θερινών αδειών.

Στην ανακοίνωσή της η ΕΝΙΘ τονίζει πως α- 
ποδεικνύεται ότι αυτές οι «λύσεις» αποτελούν 
απλά «μπαλώματα» και οι γιατροί αντιμετωπίζο
νται για άλλη μια φορά ως «λευκές μπλούζες», 
και προσθέτει: «Με αυτόν τον τρόπο εκτός του 
προβλήματος που δημιουργείται στην ιατρική κά
λυψη του πληθυσμού της θέρμης και της Δυτι
κής Θεσσαλονίκης, δεν "λύνεται" καν το πρό
βλημα κάλυψης των παιδιατρικών και καρδιολο
γικών περιστατικών στη Χαλκιδική και την Εδεσ
σα καθώς πρόκειται για ιατρούς της ΠΦΥ που α
πέχουν χρόνια από την άσκηση δευτεροβάθμι
ας περίθαλψης και τη νοσηλεία περιστατικών, 
με τις απαιτήσεις και τις ανάγκες των περιστα
τικών που αντιμετωπίζει η κάθε δομή να έχουν 
χαώδεις διαφορές».

Αυτές οι μετακινήσεις έρχονται να προστεθούν 
σε αυτές που έχει καταγγείλει η ΕΝΙΘ το προη
γούμενο διάστημα, εντατικολόγων από Ιπποκρά- 
τειο και ΑΧΕΠΑ προς την Παθολογική της Δρά
μας, ακτινολόγων από τα νοσοκομεία της Θεσ
σαλονίκης προς το Νοσοκομείο Πολυγύρου, αναι- 
σθησιολόγων προς Νοσοκομείο Σερρών και άλλα 
νοσοκομεία της Βόρειας Ελλάδας, παθολόγων 
προς τα Νοσοκομεία Φλώρινας και Πτολεμάίδας. 
Πρόκειται για παραδείγματα που αποδεικνύουν 
πως δεν είναι μια έκτακτη ανάγκη, αλλά μια συ
νεχόμενη πρακτική των διοικήσεων ΥΠΕ και του 
υπουργείου που καλύπτει πρόχειρα τα κενά των 
νοσοκομείων με μετακινήσεις γιατρών από νο
σοκομείο σε νοσοκομείο και από νομό σε νομό.

«Φτάνει πια!», τονίζει η ανακοίνωση, «δεν α
νεχόμαστε την υποβάθμιση του ιατρικού έργου 
και την απαξίωση τόσο των υγειονομικών όσο και 
των ίδιων των ασθενών. Δεν δεχόμαστε να γινό
μαστε συνέχεια το μπαλάκι για να καλυφθούν οι 
"τρύπες" με "μπαλώματα" με τη μεταφορά για
τρών από νοσοκομείο σε νοσοκομείο και από πό
λη σε πόλη. Δεν δεχόμαστε να υποβαθμίζονται 
συνεχώς οι υπηρεσίες που παρέχουμε στους α
σθενείς μας.

Τα τεράστια κενά, που έχουν δημιουργήσει οι 
πολιτικές υποχρηματοδότησης του ΕΣΥ που υ
πηρετεί η ίδια και όλες οι προηγούμενες κυβερ
νήσεις, λύνονται μόνο με μαζικές, μόνιμες προ
σλήψεις. Αντίθετα, με αυτόν τον τρόπο οδηγούν 
εκατοντάδες συναδέλφους στην πόρτα της ε
ξόδου από το ΕΣΥ, στη διόγκωση των ελλείψε
ων, οδηγώντας σε συγχωνεύσεις και κλεισίματα 
κλινικών και νοσοκομείων, σαν ώριμο φρούτο».
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1  Διαμαρτυρία υγειονομικών με αίτημα τη στήριξη
του ΕΣΥ

Πηγή: ΕΦΗΜΕΡΙΔΑ ΤΩΝ
ΣΥΝΤΑΚΤΩΝ

Σελ.: 15 Ημερομηνία
έκδοσης:

20-07-2023

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

354.96 cm² Κυκλοφορία: 4750

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Διαμαρτυρία υγειονομικών με αίτημα τη στήριξη του ΕΣΥ

«Τα
νοσοκομεία 
τα πλήρωσε ο 
λαός, δεν τα 
παζαρεύουμε 
για χάρη 
κανενός», 
ξεκαθάρισαν 
οι εργαζόμενοι

ΕΝΑΝΤΙΑ στο... παλιό ΕΣΥ της 
υποστελέχωσης και υποχρηματο- 
δότησης και στο «νέο ΕΣΥ» των 
ιδιωτικοποιήσεων, των αυξημένων 
πληρωμών, της εργασιακής ομηρίας 
και ανασφάλειας διαμαρτυρήθηκαν, 
χθες, οι εργαζόμενοι στη δημόσια 
υγεία.

«Προσλήψεις, αυξήσεις, Ανθυ
γιεινό, δωρεάν Υγεία για όλο τον 
λαό» απαίτησαν οι εργαζόμενοι, 
ξεκαθαρίζοντας πως «τα νοσοκο
μεία τα πλήρωσε ο λαός, δεν τα 
παζαρεύουμε για χάρη κανενός». Οι 
υγειονομικοί ζήτησαν την ενίσχυση 
του δημόσιου συστήματος Υγείας 
με μόνιμο προσωπικό και κρατικούς 
πόρους, τη μονιμοποίηση των συμ- 
βασιούχων, την ένταξη των υγειο
νομικών στα Βαρέα και Ανθυγιεινά.

Στη συγκέντρωση διαμαρτυρίας 
ΑΔΕΔΥ και ΠΟΕΔΗΝ (Πανελλήνια 
Ομοσπονδία Εργαζομένων Δημο

σίων Νοσοκομείων) έξω από το 
υπουργείο Οικονομικών, στο πλαί
σιο των στάσεων εργασίας για το 
νέο μισθολόγιο, οι υγειονομικοί 
διαμαρτυρήθηκαν για τις εξαγγελί
ες του νέου μισθολογίου, ηου «δεν 
πρόκειται να ανακόψουν το κύμα

φυγής των υγειονομικών προς το 
εξωτερικό, που προσφέρει πολλα
πλάσιες αμοιβές, παροχές και πολύ 
καλύτερες συνθήκες εργασίας», 
εξήγησε ο Μιχάλης Γιαννάκος, πρό
εδρος τπς ΠΟΕΔΗΝ.

«Με μισθούς μικρότερους ή ίσους

με τον κατώτερο μισθό του ανειδί
κευτου εργάτη, δεν πρόκειται να 
βρεθούν υγειονομικοί να καλύψουν 
τις ανάγκες σε προσωπικό των υγει
ονομικών μονάδων. Θα προκηρύσ
σονται θέσεις και δεν θα υπάρχουν 
ενδιαφερόμενοι», πρόσθεσε.

Η ΠΟΕΔΗΝ, με επιστολή της 
προς τον υπουργό Εργασίας, Αδω- 
νι Γεωργιάδη, ζητά συνάντηση με 
αντικείμενο την ένταξη των νοση
λευτών στα βαρέα και ανθυγιεινά 
επαγγέλματα, την ανανέωση των 
συμβάσεων υπαλλήλων που υπη
ρετούν μέσω ΟΑΕΔ στα νοσοκο
μεία και μισθολογικά ζητήματα που 
επίσης αφορούν εργαζόμενους που 
υπηρετούν μέσω της ΔΥΠΑ.

«Ολοι αναγνωρίζουν την ανθυ- 
γιεινότητα και επικινδυνότητα των 
επαγγελμάτων υγείας. Οι νοσηλευ
τές, πάνω από 25 χρόνια, αντιμετω
πίζουν μυοσκελετικά προβλήματα, 
5.000 υγειονομικοί αντιμετωπίζουν 
σοβαρές αναπηρίες, διαπιστωμένες 
από υγειονομικές επιτροπές. Είναι 
αδύνατον να μπορούν να προσφέ
ρουν ασφαλείς υπηρεσίες 67 ετών», 
τονίζει στην επιστολή της η ΠΟΕ
ΔΗΝ. ΝΤΑΝΙΒΕΡΓΟΥ
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1  ΝΟΙΚΙΑΖΟΥΝ...ΑΣΘΕΝΟΦΟΡΑ
Πηγή: ΝΕΑ ΚΡΗΤΗ Σελ.: 1,3 Ημερομηνία

έκδοσης:
20-07-2023

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

1555.51
cm²

Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

• Το ΑΣ αποφάοιοο να όιαθεο&ιΒΟΟΟ ευρώ το όίμηνο ή μέχρι εζαντληοεως του οικονομικού 
αντικειμένου oe αναόόχουςγια τις διακομιδές λόγω οοβορών ελλείψεων οτο ΕΚΑΒ 

• Τ ο κόοτος περίπου 250 ουρώ ημερηοίως. κοι πάλι όε φτάνουν!
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1  ΝΟΙΚΙΑΖΟΥΝ...ΑΣΘΕΝΟΦΟΡΑ
Πηγή: ΝΕΑ ΚΡΗΤΗ Σελ.: 1,3 Ημερομηνία

έκδοσης:
20-07-2023

Ακόμα μια 
“βόμβα” 
στα θεμέ
λια του Ε
θνικού Συ- 
στήματος 
Υγείας η 
πρωτόγνω
ρη απόφα
ση της δι
οίκησης 
του Πανε
πιστημια
κού Νοσο
κομείου Η
ρακλείου 
να ενοικιά
ζει για δύο 
μήνες, με 
το συνολι
κό ποσό 
των
15.000 ευ
ρώ, ιδιωτι
κά ασθενο
φόρα.

250 ΕΥΡΩ ΤΗΝ ΗΜΕΡΑ

Θα φτάνουν 
τα ποσά αυτά;

Εδώ, για όσους γνωρίζουν τι συμβαίνει, τίθενται και 
άλλα ερωτήματα. Συγκεκριμένα, αν αναλυθεί το ποσό 
των 1 δ.ΟΟΟευρώ, γιατουςδύο μήνες κατάτους οποίους 
θα δοθεί, προκύπτει ένα ποσό γύρω στα 250 ευρώ ανά 
ημέρα. Τα χρήματα αυτά, με βάση τις ανάγκες - αφού 
υπάρχει μέρα που γίνονται μέχρι και 20 μεταφορές 
ασθενών - προφανώς και κρίνονται ως λίγα. Από την 
άλλη, πόσο αξιόπιστα θα είναι τα κριτήρια βάσει των 
οποίων θα αποφασίζεται ότι «αυτός θα μεταφερθεί με 
ιδιωτικό ασθενοφόρο και ο άλλος ας βρει λύση μόνος 
του για να επιστρέφει οτο σπίτι του μετά τη νοσηλεία 
του»; Διότι μπορεί ένας θεράπων ιατρός να λέει πως 
ο συγκεκριμένος ασθενής δε χρειάζεται ασθενοφό
ρο, αλλά ο ίδιος μπορεί να αντιμετωπίζει πρόβλημα, 
θα βλέπει να μεταφέρεται κάποιος άλλος με ιδιωτι
κό ασθενοφόρο και εκείνος θα πρέπει να τα βγάλει 
πέρα μόνος του ή θα πληρώνει το ασθενοφόρο από 
την τσέπη του; Αυτά και άλλα πολλά ερωτήματα "πε
ριμένουν" απαντήσεις...

Διακομιδή ασθενών 
από ιδιώτες στο ΠΑΓΝΗ
■ Να ενοικιάσει ασθενοφόρα με 1 5.000 ευρώ το δίμηνο αποφάσισε η διοίκηση 
του νοσοκομείου - «Αντί να δίνουν χρήματα για την ενίσχυση του ΕΚΑΒ τα δίνουν 
σε ιδιώτες» καταγγέλλουν οι εργαζόμενοι
papadakis@neakriti.gr

Ρεπορτάζ
Χριστόφορος 
Παπαδάκης

Ακόμα μια “βόμβα” στα θεμέλια του 
Εθνικού Συστήματος Υγείας, αφού πρό
κειται για την παραπέρα αποδυνάμωσή 
του και ένα επιπλέον ξεκάθαρο “άνοιγ
μα” προς τους ιδιώτες, χαρακτηρίζεται 
η πρωτόγνωρη απόφαση της διοίκησης 
του Πανεπιστημιακού Νοσοκομείου Ηρα
κλείου να ενοικιάζει για δύο μήνες, με το 
συνολικό ποσό των 15.000 ευρώ, ιδιωτι
κό ασθενοφόρα για εκείνες τις μεταφο
ρές των ασθενών που δε θα μπορεί να κα
λύψει το ΕΚΑΒ. Με αυτόν τον τρόπο, βέ
βαια, απαλλάσσονται από το συγκεκριμέ
νο κόστος οι ίδιοι οι ασθενείς, όμως την 
ίδια ώρα νομιμοποιείται η εμπλοκή της 
Ιδιωτικής Υγείας στον χώρο της Δημό
σιας Υγείας, χωρίς να γίνεται αντιληπτή 
η όποια διεκδίκηση για την πραγματική 
στήριξη του ΕΚΑΒ!

^Λ^πως καταγγέλλει στη "Νέα Κρήτη" ο πρόε- 
■ ■ δρος του Σωματείου Εργαζομένων του ΠΑ- 

■ γΝΗ Δημήτρης Βρύσαλης, η διοίκηση του 

ΠΑΓΝΗ έφερετηνεισήγηση αυτή, αξιοποιώ- 
νταςτον Νόμο 4999/2022 της κυβέρνησηςτης Ν.Δ., 
σε συνέχεια όλου του προηγούμενου νομοθετικού

πλαισίου που έχουν διαμορφώσει και οι προηγού
μενες των ΣΥΡΙΖΑ και ΠΑΣΟΚ. Συγκεκριμένα, η εισή
γηση είχε θέμα "Έγκριση πίστωσης και έγκριση σκο
πιμότητας για την ανάδειξη αναδόχου για την παρο
χή υπηρεσιών μίσθωσης ασθενοφόρων για την ε
ξυπηρέτηση διακομ ιδών ασθενών συνολικής αξίας, 
συμπεριλαμβανομένου ΦΠΑ, 15.000 ευρώ"...
Σύμφωνα με τις αποκαλύψεις του Δημήτρη Βρύ- 

σαλη, η εισήγηση αυτή «πέρασε κατά πλειοψηφία 
με τη δική μου αρνητική ψήφο ως εκπροσώπου των 
εργαζομένων. Αυτή η εισήγηση αναθέτει τη διενέρ
γεια δευτερογενών διακομιδών για δύο μήνες ή μέ
χρι εξαντλήσεως του οικονομικού αντικειμένου, συ
νολικού ποσού 15.000 ευρώ συμπεριλαμβανομέ
νου ΦΠΑ 24%...
Πρόκειται ουσιαστικά για τις διακομιδές που πραγ

ματοποιούνται από τα νοσοκομεία προς τα σπίτια 
(περιπτώσεις εξιτηρίων), που καλούνται να αναλά
βουν ιδιωτικές εταιρείες ασθενοφόρων»...
Στο μεταξύ, σύμφωνα με τον Δημήτρη Βρύσαλη, 

«την ώρα που κατά τις δικαιολογίες των αρμόδιων 
υπουργείων δεν επαρκούνταχρήματαγιατην πραγ
ματοποίηση όλωντων αναγκαίων προσλήψεων κά
λυψης όλων των αναγκών σε προσωπικό, αλλά και 
σε οχήματα, για τη λειτουργία του Κέντρου, ή που α- 
ναφέρεταιαπόταδιάφοραευρωπάίκάχρηματοδο- 
τικά προγράμματα (π.χ. Ταμείο Ανάκαμψης) ότι οι 
δαπάνες αυτές δεν είναι "επιλέξιμες", τα νοσοκομεί
α, με βάση και την ισχύουσα νομοθεσία, ετοιμάζο
νται να πληρώσουν ιδιωτικές εταιρείες για να ανα
λάβουν μέροςτου έργου που εκτελείτο ΕΚΑΒ!
Στόχος της κυβέρνησης, της 7ης Υ.ΠΕ. και της διοί

κησης του ΠΑΓΝΗ είναι η παράδοση κερδοφόρων 
τομέων του δημόσιου Συστήματος Υγείας, όπως οι 
διακομιδές, σε ιδιωτικές επιχειρήσεις καιστα επιχει

ρηματικά συμφέροντα του κλάδου, που θα τσεπώ
νουν τις εισφορές στον κλάδο της Υγείας των εργα
ζομένων και που κατά τα άλλα η κυβέρνηση λέει με 
περίσσιο θράσος ότι δε θα κοστίζουν τίποτα στον α
σθενή και ότι είναι δωρεάν»!

«Να αναπτυχθεί το ΕΚΑΒ»
Τα αιτήματα του Σωματείου Εργαζομένωντου ΠΑ

ΓΝΗ είναι πάγια και ξεκάθαρα:
- «Να αναπτυχθεί πανελλαδικά το ΕΚΑΒ, με ενίσχυ

σή του με το αναγκαίο μόνιμο εκπαιδευμένο προ
σωπικό και επάρκεια εναέριων, θαλάσσιων και επί
γειων μέσων, για την κάλυψη των σύγχρονων κοι
νωνικών αναγκών σε υπηρεσίες επείγουσας προνο- 
σοκομειακής φροντίδας και ασφαλούς διακομιδής.

- Να καλυφθούν οι ανάγκες του ΕΚΑΒ με προσλή
ψεις μόνιμου προσωπικού όλων των κλάδων (για
τρών, διασωστών, οδηγών, τεχνικών κ.λπ.).

- Να μονιμοποιηθούν όλοι οι συμβασιούχοι του Ε
ΚΑΒ, που καλύπτουν μέρος των μεγάλων ελλείψε
ων.

- Να προσληφθούν όλοι οι άνεργοι απόφοιτοι της 
σχολής διασωστών του ΕΚΑΒ, καθώς και το ανα
γκαίο ιατρικό, τεχνικό καιδιοικητικό προσωπικό», ό
πως ξεκαθαρίζει ο Δημήτρης Βρύσαλης, που ως εκ
πρόσωπος των εργαζομένων ζητάει να ανακληθεί 
αμέσως η εν λόγω απόφαση.

Ποιος θα καλεί, πώς θα 
πληρώνεται

Εξάλλου, σύμφωνα με την εισήγηση και τη θετική 
απάντηση της 7ης Υ.ΠΕ., «η αναγκαιότητα της διακο
μιδής του ασθενούς με ασθενοφόρο θα βεβαιώνε
ται απαραίτητα από τον θεράποντα ιατρό, ο οποίος

Την ώρα 
που κατά τις 

δικαιολογίες των 
αρμόδιων 
υπουργείων δεν επαρκούν τα 
χρήματα για την πραγματοποίηση 
όλων των αναγκαίων 
προσλήψεων κάλυψης όλων των 
αναγκών σε προσωπικό, αλλά και 
σε οχήματα, για τη λειτουργία του 
Κέντρου, ετοιμάζονται να 
πληρώσουν ιόιωτικέςεταιρείεςγια 
να αναλάήουν μέρος του έργου 
που εκτελείτο ΕΚΑΒ!

ΔΗΜΗΤΡΗΣ ΒΡΗΣΑΛΗΣ,
ΠΡΟΕΔΡΟΣ ΣΩΜΑΤΕΙΟΥ ΕΡΓΑ
ΖΟΜΕΝΩΝ ΠΑΓΝΗ

99
θα εκδίδει την εντολή εξόδου και θα συμπληρώνει 
το έντυπο. Η κλήση του ασθενοφόρου θα γίνεται α
πό το νοσοκομείο (κλινική -τμήμα- μονάδα) με ευθύ
νη της Νοσηλευτικής Υπηρεσίας. Το ωράριο διαθε
σιμότητας των ασθενοφόρων θα είναι 8 π.μ. έως 8 
μ.μ. καθημερινές, σαββατοκύριακα και αργίες χω
ρίς περιορισμό ως προς τον ημερήσιο αριθμό δια
κομιδών.
Τοκόστοςδιακομιδής-μετάβασηςυπολογίζεταιως

εξής:
* Από 0 έως 20 χλμ., 28 ευρώ συν ΦΠΑ 24%.
* Από 20 χλμ. και πάνω, επιπλέον 1,50 ευρώ ανά 

χλμ. συν ΦΠΑ 24%.
Η πιστοποίηση των χιλιομετρικών αποστάσεων 

θα γίνεται σύμφωνα με τις χιλιομετρικές αποστά
σεις που δίνει το gov.gr.

Η πληρωμή στον ανάδοχο θα γίνει μετά την έκδο
ση ενός τιμολογίου, το οποίο θα συνοδεύεται με συ
γκεντρωτική κατάσταση-ανάλυση λογαριασμού α
νά διακομιδή καιτην προσκόμιση των βεβαιώσεων 
που περιγράφονται στις απαιτήσεις...
Τα ασθενοφόρα θα είναι σε πλήρη σχηματισμό (έ

ναν διασώστη και έναν διασώστη νοσηλευτή) και θα 
διαθέτουν όλα τα υποχρεωτικά εκ του νόμου προ
σόντα και άδειες».
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1  Κύμα φυγής
Πηγή: ΜΑΚΕΛΕΙΟ Σελ.: 2 Ημερομηνία

έκδοσης:
20-07-2023

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

42.63 cm² Κυκλοφορία: 6090

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Κύμα φυγής

Ηχηρό καμπανάκι για ms μεγάλεε 
αποχωρήσειε υγειονομικών από το 
ΕΣΥ κρούει η ΠΟΕΔΗΝ. Σύμφωνα με 
στοιχεία 10.000 υπάλληλοι αποχώ
ρησαν από το σύστημα τα τελευταία 
δυόμισι χρόνια, για το εξωτερικό.
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1  Ψηφιακός βοηθός στον «Ευαγγελισμό»
Πηγή: ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗ Σελ.: 26 Ημερομηνία

έκδοσης:
20-07-2023

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

70.26 cm² Κυκλοφορία: 14860

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Ψηφιακός
βοηθός
στον «Ευαγγελισμό»
Τις δυνατότητες ins τεχνητήε 
νοημοσύνη (ΑΙ) αξιοποι- 
εϊ το νοσοκομείο «Ευαγγελι- 
σμόε», το οποίο χρησιμοποιεί 
την πλατφόρμα τηε εταιρείαε 
Moveo ΑΙ που λειτουργεί ωε 
ψηφιακόε εικονικόε βοηθόε 
επιτρέπονταε την καλύτερη 
εξυπηρέτηση των ασθενών αλ
λά και των συνοδών τουε. Ο 
ψηφιακόε εικονικόε βοηθόε τέ
θηκε σε λειτουργία τον Ιανουά
ριο του 2023 απαντώνταε αυτο
ματοποιημένα σε περισσότερα 
από 2.500 ερωτήματα (π.χ. πώε 
μπορώ να κλείσω ραντεβού, 
ποιο είναι το ωράριο λειτουρ- 
γίαε) ανά μήνα, με ποσοστό 
επιτυχίαε υψηλότερο του 95%. 
Η πλατφόρμα τηε Moveo ΑΙ 
αξιοποιεί τεχνολογίεε μηχα- 
νικήε εκμάθησηε (machine 
learning) και αλγορίθμουε επε- 
ξεργασίαε φυσικήε γλώσσαε.
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1  ΠΑΓΝΗ: Στέλνουν τους ογκολογικούς ασθενείς στα
ιδιωτικά εργαστήρια

Πηγή: ΠΑΤΡΙΣ ΤΗΣ ΚΡΗΤΗΣ Σελ.: 1,7 Ημερομηνία
έκδοσης:

20-07-2023

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

803.85 cm² Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΠΑΓΝΗ: Στέλνουν τους ογκολογικούς 
ασθενείς στα ιδιωτικά εργαστήρια
...για τις εξετάσεις 
πριν τη χημειοθεραπεία!
Σοβαρό πρόβλημα αντιμετωπίζουν εδώ και περίπου 
2 μήνες οι ασθενείς που κάνουν χημειοθεραπείες στο 
ΠΑΓΝΗ, μετά την ενημέρωση που είχαν απο το νο
σοκομείο ότι θα πρέπει να κάνουν τις αναγκαίες αι
ματολογικές εξετάσεις που προηγούνται των θερα
πειών σε ιδιωτικά μικροβιολογικά εργαστήρια και όχι 
στο Πανεπιστημιακό, ελλείψει προσωπικού. «Πολλοί 
αδυνατούν να ανταπεξέλθουν στο κόστος τους, άλλοι 
έρχονται από μακριά, ακόμη και άλλα νησιά, είναι 
ηλικιωμένοι, ταλαιπωρημένοι, αδύναμοι και η μετα
κίνησή τους είναι δύσκολη, βρίσκονται σε απόγνωση» 
Ευ Ζω με τον Καρκίνο» ζητώντας να δείξει ευαισθησία

L·

Μοηικκ'ι''1

oSCfc
,|1ΗΕ BAG Ι*

αναφέρει σε επιστολή στη Διοίκηση τού νοσοκομείου ο «Σύλλογος 
και να βρει λύση. Σελίδα 7
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1  ΠΑΓΝΗ: Στέλνουν τους ογκολογικούς ασθενείς στα ιδιωτικά εργαστήρια
Πηγή: ΠΑΤΡΙΣ ΤΗΣ ΚΡΗΤΗΣ Σελ.: 1,7 Ημερομηνία

έκδοσης:
20-07-2023

ΑΠΟ ΙΔΙΩΤΙΚΑ ΕΡΓΑΣΤΗΡΙΑ

r η να ινουν νια χηυεκ θείαπεια
_ _ - r ■ / . ...όπως τους

υε δικέc touc εεετασε |Λ ζητήθηκε
1 1 από το ΠΑΓΝΗ!

Της Άννας Κωνσταντουλάκη

Ε
κτός λογικής είναι αυτό 
που συμβαίνει τους τελευ
ταίους 2 μήνες στο Πανε
πιστημιακό Νοσοκομείο 
Ηρακλείου.

Αφορά στους ογκολογικούς ασθε
νείς που πηγαίνουν από όλη την 
Κρήτη αλλά και τα γύρω νησιά για 
να κάνουν χημειοθεραπείες οι οποίες 
το 2022 ξεπέρασαν στο τμήμα τις 
8.500.

Οι άνθρωποι αυτοί ενημερώθηκαν 
ότι οι αιματολογικές εξετάσεις που 
πρέπει να κάνουν πριν τις θεραπείες 
τους, μια, δύο ή και τρεις φορές το 
μήνα, θα πρέπει να προσκομίζονται 
έτοιμες και εκτελεσμένες από εξωτε
ρικά μικροβιολογικά εργαστήρια, 
ενώ μέχρι τότε γίνονταν από τα ερ
γαστήρια του ΠΑΓΝΗ.

«Πολλοί ασθενείς είναι σε από
γνωση γιατί δυστυχώς αδυνατούν 
να ανταπεξέλθουν στο κόστος των 
εξετάσεων, ακόμη κι αν αφορά μόνο 
στην συμμετοχή τους.

Καθημερινά δεχόμαστε πληθώρα 
αιτημάτων απο τις κοινωνικές υπηρε
σίες των νοσοκομείων του Ηρα
κλείου που μας ζητούν να καλύ- 
ψουμε έξοδα ασθενών που 
βρίσκονται σε δύσκολη οικονομική 
κατάσταση» τονίζει σε επιστολή της 
προςτην Διοίκηση του νοσοκομείου, 
ο Σύλλογος «Ευ Ζω με τον καρκίνο».

Επισημαίνει ακόμη ότι σημαντικός 
αριθμός ασθενών είναι μεγάλοι σε 
ηλικία, έρχονται απο απομακρυσμέ
νες περιοχές ακόμη και από άλλα νη
σιά και η μετακίνησή τους όχι μόνο 
δεν είναι εύκολη, αλλά δυσκολεύει 
ακόμη περισσότερο τιςσυνθήκεςτης 
θεραπείας τους.

Επιπλέον, όπως τονίζεται, τα ιδιω
τικά μικροβιολογικά εργαστήρια δεν

Κρίσιμο τα 
πρόβλημα για 

tous ασθενεϊβ και 
πρέπει να βρεθεί 

Λύση, αναφέρει 
;ην επιστολή του 

npos την 
διοίκηση, 

ο Σύλλογοβ 
«Ευ Ζω με τον 

καρκίνο»

πληρούν τις υψηλές προδιαγραφές 
των δημόσιων και τα αποτελέσματα 
των εξετάσεων δεν θεωρούνται απο
λύτως αξιόπιστα.

Η απόφαση αυτή σχετίζεται με την 
έλλειψη προσωπικού στο ΠΑΓΝΗ, 
όπως ενημερώθηκε ο Σύλλογος και η 
εναλλακτική λύση των ασθενών είναι 
να πηγαίνουν από την προηγούμενη 
μέρα της θεραπείας τους στο νοσο
κομείο και να περιμένουν από 1 έως 
και 3 ώρες για τις αιματολογικές, 
γιατί χωρίς αυτές δεν μπορούν να 
τους χορηγηθούν χημειοθεραπευ- 
τικά φάρμακα.

«Το νοσοκομείο δεν είναι στην γει
τονιά μας, πρέπει να έρθουμε με 
ταξί, με λεωφορείο, να ζητήσουμε 
από ένα δικό μας άνθρωπο, αν 
έχουμε, να μας πάει και να μας γυρί
σει σπίτι.

Τόσο μεγάλη διπλή ταλαιπωρία, 
δεν την αντέχουμε» είπε στην «Π» η 
πρόεδρος του «Ευ Ζω με τον καρ
κίνο» κ. Καίτη Κουναλάκη.

Η ίδια πρόσθεσε ότι «δεν μπορούν

ΟΗ ---------,

spot; />λ
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m Προς
κ. Γ.Χαλκιαδάκη

Διοικητή Πανεπιστημιακού Γενικού Νοσοκομείου Ηρακλείου

Κοινοποίηση

καταπονημένοι άρρωστοι άν
θρωποι, που κάνουν ολό
κληρο ταξίδι από την άλλη 
άκρη της Κρήτης να έρχονται 
μια μέρα πριν και να περιμέ
νουν επί ώρες στην ουρά για 
εξετάσεις ή να μετακινούνται 
σε ιδιωτικά μικροβιολογικά 
εργαστήρια και να πληρώ
νουν».

Ο Σύλλογος ζητά απαντή
σεις από την Διοίκηση τις 
οποίες να αναφέρουμε ότι 
εδώ και 2 μήνες που έστειλε 
την επιστολή δεν έχει πάρει, 
τονίζοντας ότι πρόκειται για 
ένα κρίσιμο ζήτημα για τους 
ογκολογικούς ασθενείς.

Και πρέπει να βρεθούν 
άμεσα λύσεις για αυτούς 
τους ανθρώπους που έχουν 
να παλέψουν όχι μόνο την 
αρρώστια τους, αλλά και με 
τις δυσλειτουργίες ενός συ
στήματος υγείας, που θέλει 
να λέγεται δημόσιο.

Ηράκλειο 30/5/2023 

Αρ.Πρ. 2

Αναπληρωτή Διοικητή Πανεπιστημιακού Νοσοκομείου Ηρακλείου, 
κ,Σ.Κτενιαδάκη
Διευθυντή Ογκολογικής Κλινικής Πανεπιστημιακού Νοσοκομείου Ηρακλείου, 
κ.Δ,Μαυρουδή

Θέμα: Οι αιματολογικές εξετάσεις ασθενών με προγραμματισμένη χημειοθεραπεία δεν 
γίνονται στο νοσοκομείο

Αξιότιμε κύριε Χαλκιαδάκη,

Ο λόγος για τον οποίο σας απευθύνουμε αυτήν την επιστολή είναι το γεγονός ότι τις 
τελευταίες ημέρες δεχτήκαμε ηλεκτρονικά μηνύματα (επισυνάπτεται ενδεικτική επιστολή) 
και αρκετές κλήσεις από χημειοθεραπευόμενους ασθενείς του ΠαΓΝΗ, οι οποίοι βρίσκονται 
σε απόγνωση διότι από τις 18/5 οι αιματολογικές εξετάσεις των ασθενών που έχουν 
προγραμματισμένη χημειοθεραπεία δεν γίνονται στο νοσοκομείο. Οι ασθενείς 
ενημερώθηκαν ότι πλέον θα πρέπει να προσκομίζουν εξετάσεις που θα έχουν εκτελέσει 
σε εξωτερικά μικροβιολογικά εργαστήρια.

Η απόφαση αυτή δημιουργεί σοβαρά προβλήματα σε μια μεγάλη μερίδα ασθενών για τους 
εξής λόγους:

1. Δυστυχώς πολλοί ασθενείς αδυνατούν να ανταπεξέλθουν στο κόστος των 
εξετάσεων σε εξωτερικά ιατρεία ακόμα κι αν αφορά μόνο στην συμμετοχή τους. 
Καθημερινά δεχόμαστε πληθώρα αιτημάτων από τις κοινωνικές υπηρεσίες των 
νοσοκομείων του Ηρακλείου που μας ζητούνε να καλύφουμε έξοδα ασθενών που 
βρίσκονται σε δύσκολη οικονομική κατάσταση. Τα τελευταία χρόνια, τα αιτήματα 
αυτά έχουν αυξηθεί σημαντικά, κάτι που είναι ενδεικτικό της δεινής οικονομικής 
κατάστασης μεγάλης μερίδας ασθενών.

2. Σημαντικός αριθμός ασθενών είναι μεγάλοι σε ηλικία, έρχονται από 
απομακρυσμένες περιοχές, ακόμα κι από άλλα νησιά, η μετακίνηση τους δεν είναι 
εύκολη. Οποιαδήποτε επιπλέον μετακίνηση δυσκολεύει περισσότερο τις συνθήκες 
θεραπείας τους.

3. Τα ιδιωτικά μικροβιολογικά εργαστήρια δεν πληρούν τις υψηλές προδιαγραφές το 
εργαστηρίων στα δημόσια νοσοκομεία, ως εκ τούτου, τα αποτελέσματα τα 
εξετάσεων εκτός νοσοκομείου δεν θεωρούνται απολύτως αξιόπιστα.

4. Δεδομένου ότι οι περισσότεροι ασθενείς φέρουν port-a-cath, από όπου γίνονται ι 
αιμοληψίες, είναι κατανοητό ότι οι συγκεκριμένοι χειρισμοί πρέπει να γίνονται απ 
το εξειδικευμένο νοσηλευτικό προσωπικό που εργάζεται στο νοσοκομείο.

Για όλους αυτούς τους λόγους, σας ζητούμε την ενίσχυσης της μονάδας ΧΜΘ και τη 
παθολογικής ογκολογικής κλινικής του ΠΑΓΝΗ, ώστε να είναι σε θέση να εξυπηρετήσουν μ 
τον καλύτερο δυνατό τρόπο τους ογκολογικούς ασθενείς της περιοχής μας.

Στηριζόμαστε στο αίσθημα ευθύνης, αλληλεγγύης και ενσυναίσθησης που σας διακατέχε 
και περιμένουμε τη θετική σας ανταπόκριση στην εύρεση μιας λύσης σε αυτό το κρίσιμι 
ζήτημα για τους ογκολογικούς ασθενείς.

Με αφορμή τη συγκεκριμένη δυσλειτουργία, υπενθυμίζουμε το πάγιο αίτημα τοι 
συλλόγου «Ευ ζω με τον καρκίνο» να πραγματοποιηθεί χωρική συγχώνευση των τμημάτων 
αιμοληψιών και χημειοθεραπειών, κάτι που ίσως θα συνέβαλε στην επίλυση του 
προβλήματος που αναδείξαμε στην παρούσα επιστολή.

Με εκτίμηση

Η Γραμματέας 

Καλαθάκη φανή
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